
 
 
 
 
 
       

 
Motie: Kamerkeurmerk 
 
De Raad van de Gemeente Groningen bijeen op 25 september, besprekende een 
motie vreemd aan de orde van de dag betreffende het ‘Kamerkeurmerk’, 
 
Constaterende dat de kwaliteit van veel studenten- en jongerenkamers in de stad 
Groningen te wensen overlaat.  
 
Overwegende dat het de gemeente aan instrumentarium ontbreekt om een betere 
kwaliteit van studentenkamers af te dwingen maar dat huiseigenaren zich wel zelf 
en vrijwillig kunnen toeleggen op het naleven van een bepaalde 
kwaliteitsstandaard 
 
Van mening zijnde dat het instellen van een keurmerk waaruit deze kwaliteit blijkt 
een positieve stimulans kan bevatten. 
 
Verwelkomende het initiatief vanuit de samenleving om een dergelijk 
kamerkeurmerk op te gaan zetten. 
 
Spreekt als zijn mening uit dat de ontwikkeling van een onafhankelijk en objectief 
keurmerk voor studentenkamers positief is 
 
Verzoekt het college waar noodzakelijk ondersteuning te verlenen aan de verdere 
totstandkoming van het kamerkeurmerk. 
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